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Tijdens een afsluitende mondelinge terugkoppeling heeft de voorzitter van het panel het 

eindoordeel en belangrijke bevindingen meegedeeld aan de opleiding. De visitatiedag sloot af 

met het ontwikkelgesprek tussen het panel en vertegenwoordigers van de opleiding. 

opleidingsontwikkelgesprek heeft direct aansluitend aan het visitatiebezoek plaatsgevonden (zie 

informatieboekje).  

Daarbij zijn aanwezig geweest: voorzitter CvB, directievoerder Saxion Next, directeur HBS, 

opleidingsmanagement, voorzitter Leerplancie, voorzitter Opleidingscommissie, Adviseur Kwaliteit en 

Regelgeving. De acties nav het ontwikkelgesprek ook opgenomen. Het onderwerp voor IDS was als 

volgt: 

In het ontwikkelgesprek zullen we met het panel van gedachten wisselen over de positionering van de 
opleiding qua sector/domeinen. Past de opleiding vooral goed in het kunstdomein of heeft de 
opleiding ook kenmerken van een bovensectorale opleiding (business, human, technology)? 
 


